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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök űr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„Reklámok által keltett álomvilág”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Elkezdődött a parlagfű-szezon, a különböző kommunikációs csatornákon, parlagfű témájában

közvetített reklámok egyre nagyobb számban fordulnak el ő , melyek azt sugallják, hogy bizonyos

termékek egy csapásra megoldják mindenféle allergiás panaszunkat, betegségünket. Szakemberek

szerint azonban ezek csak tüneti kezelések, a problémát nem oldják meg, s őt a nem kezelt allergi a

súlyos betegségek kiindulópontja lehet .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Megfelelőnek tartja-e a különböző kommunikációs csatornákon közvetített parlagfű-

allergiával kapcsolatos reklámokat?

Egyúttal kezdeményezem, hogy a minisztérium a parlagfű-allergiával kapcsolatos reklámokat

vizsgálja meg.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 4 .
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